
 

 

Forslag modtaget fra andelshaver Jægersborggade 18, 2. tv til behandling på OGF den 5.10.2020. 

Foranlediget af de diskussioner som der har været i Facebookgruppen de seneste par måneder, er 
det tydeligt at se at mange beboere ønsker en højere grad af transparens ift. fastlæggelsen af 
andelskronen i foreningen. Jeg har derfor følgende forslag, som jeg ønsker at indstille til 
afstemning: 
 
1) Mikkel Pii Olesen, Nr. 18, stiller forslag om en ændret andelskrone som minimum følger 
inflationsraten i Danmark hvert år. Andelskronen følger kalenderåret.  

2) Mikkel Pii Olesen, Nr. 18, stiller forslag om etablering af en kommission med fem beboere fra 
A/B Jæger, som har til formål at analysere, diskutere. vurdere og anbefale strategien for 
andelskronen de næste år. Konklusionen fra kommissionen præsenteres for A/B Jægers Bestyrelse 
til videre foranstaltning. Medlemmer skal vælges på Generalforsamlingen. 
 
Hilsen 
Mikkel Pii Olesen  
 


